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Het bestuur is in 2010 vijfmaal bijeen geweest. Tijdens deze bijeenkomsten is gesproken 

over de website, buurbemiddeling, het secretariaat en de petitie met betrekking tot de 

gemeentelijke contourennota (nieuwbouw/zwembad). 

In mei heeft, naast de jaarlijkse speeltuinschoonmaakdag, ook een informatiebijeenkomst 

plaatsgevonden in het HF Witte Centrum over de countourennota. 

Ook is er in 2010 overleg geweest tussen de groen- en de verkeerscommissie en de 

gemeente over diverse groen- en verkeerszaken. 

Namens het secretariaat, 
Anne-Marije van Riet 

 


